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INTERPELACJA

Realizuj4c mandat radnego na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990
roku o sarnorz4dzie gminnym (Dz.U. z 2O2L r, poz. L372lr przedl<Nadam nastgpujaca
interpelacjg:

Szanowng Panie Burmistrzu,

W zvtiw,ku z otrzyrmaniem pisma mieszkanca miasta Kola prosze o udzielenie odpowiedzi
na poni2sze pytania (pisownia oryginalna z pisma, pismo w zal4czeniul

Proszg o okreSlenie sposobu funkcjonowania planowanego parkingu (godziny)?
Czy bgdzie funkcjonowal po godzinie 1Stej?
Jeheli odpowied? na pytanie drugie bgdzie okreSlac, i2 parking bedzie
funkcjonowal po godzinie 15tej to czy w zuiaaltt z tym, zrnieni sig jego
funkcjonowanie i wykorzystywanie oraz (wplyw na bezpoSrednie s4siedztwo)
i ta7*e czy konieczna jest zmiana planu zagospodarowania dla zrrriany formy
prawnej terenu (z uslug oSwiaty na po prostu parking).
Czy w zuriazl<tt z modyftkacj4 projektowa Rada Miejska oraz parl Burmistrz
dopuszczacie uwagi czy teL konsultacje do tworzonego projektu parkingu
w celu optymalizacjipotrzeb oraz poszanowania interesu stron takich os6b jak
ja czy parlstwo Zalescy, ktorzy jesteSmy bezpoSrednimi s4siadami planowanej
przez was inwestycji parkingowej?
Czy osobiScie ja wystgpuj4cy jako reprezentartt firmy Czalnlk - prowadz4cy
prywatn4 dnalaTnoi;c gospodarcz4bgdg mogl miec w54'Scie na teren parkingu
co zwiekszy szanse utrzyrnartia lokalu?
Czy parL<rngbedzie obj gty stref4 platnego parkowania czy teL bgdzie darmowym
parkingiem dla mieszkancow lecz ozrtaczae to rno7e w konsekwencji
(zebetonowanie) tego terenu? Platne parkowanie umo2liwiloby czgst4 rotacjg
samochodow co stworzloby odpowiednie warunki dla dostepnoSci
samochodowej rodzicow dowo24cych dzieci a t5rm bardziej
iw szczegolnoSci stworzy dostgpnoSc miejsc parkingowych np. dla turystow
przyleLdzaj4cych do Kola a maj4cych klopot z zapxkowaniem swoich aut?
Czy teren parkingu bedzie zarnykany na noc?
Czy parl<tng bgdzie dodatkowo i optymalnie doSwietlony?
Czy na parkingu bedzie zainstalowany monitoring w celu zachowartia
bezpieczenstwa? firtam o to, gdy| ostatnio zostaliSmy przy swojej posesji obok
przedszkola napadnigciprzez grupe mlodocianych i mamy uzasadnione obawy
co do tego, i2rea)izaqaparkingu nie stworzy dla nas wrecz sytuacji zagrohenia
Zycia jak to mialo miejsce przed kilkoma dniami.

7O)Czy bgdzie wydzielona strefa wyt4cznie d1a rodzicow dowoz4cych oraz
odbieraj4cych swoje dzieci z przedszkola?
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ll)Czy autorem modyfikacji projektowej jest jakaS firma projektowa zesmglrr,na?
12)czy nowa koncepcja wykorzystania parkingu wywodzi sie od ludzi

kompetentnych z (odpowiednimi uprawnieniami) ?
I3)Czy koncepcja realizacji parkingu i zarnierzenia inwestycyjnego za okolo SOO

tys. zlotych jest owocem szerszego dialogu z Radnymi Miasta KoLa?
I4)Czy realizacja parkingu ma sprzyjai podmiotom gospodarcryrn polohonym

w najblizszyrn s4sie dztvie?
15)Czy w zttiry,ku z dekdaracjami pana Burmistrza w wywiadach do lokalnych

mediow o tym, i2 z miejsc parkingowych beda mogli korzystae bkAe klienci
lokalu ,,Czajnik" -pan Burmistrz miaLnamySli jakieS konkretne wyodrgbnione
miejsca dla klientow lokalu? ftrtam o to, gdy| byloby to bardzo wskazane
i uklon Burmistrza oraz Rady Miejskiej w strong drobnego biznesu, ktoremu
sig sprzyja tak jak jest to widoczne np. w malych miasteczkach - chocia2by
w Uniejowie, gdzie wlodarze i Radni wrecz pilotuja pomoc dla podmiotow,
ktore tam funkcjonuj4 i inwestuja (na roLnyrn etapie ich inwestycji szczegolnie
pr zy inw estycj ach doty cz4cych firm pryrvatnych) .

Z powu2aniern

*'"'{',rruKotA
Tomasz Sobol*oski
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Do Rady Miejskiej w Kole

W rwiqzku z planowanqrealizacj4 parkingu ogolnodostgpnego ,

przy przedszkolu nr 5
bgd4c bezpoSrednim s4siadem zterenem planowanej inwestycji proszg
o odpowiedz Radg Miejsk4 na ponizs ze moje pytania , ktore pozwol4 zaj46 mi
odpowiednie stanowisko ( bgd4c stron4 postgpowania informacyjqego ) -
w procedurze ubiegania sig przezlJrz4dMiejski o pozwolenie na'budowg - ktore

pewnie w niedlugim czasie bgdzie skierowane do wydzialu architektury .

obecnie nie posiadam wystar czaj4cy ch,ofi cj alnych inform acji.z UM do
szczeg6lowe go okreslenia charakteru planowanej inwestycj i .

By6 moze Rada Miejska jest w stanie mi jednoznacnrie i konkrefirie odpowiedziet, na
wiele moich w4tpliwoSci zawartych w formie ponizej qformulowanych pytafi.
Odpowiedzi finalnie pozwol4 mi doprecyzowal zamiar Rady Vtiejskiej i UM w
kwestii realizacji parkingu oraz umoh\iwimi okreslenie odpowiedr',,ego 'wplywu tej
inwestycji na moje wlasne interesy jako podmiotu prowadzqcego pryyatny biznes
przy planowanym parkingu . Wystgpuj e takhe jako mieszkaniec zamieszkuj4cy
bezpoSrednio przy granicy z terenemprzyszlego planowanego przezUM parkingu
maj4cy dotychczas po godzinie 15- tej bezwzglgdny spokoj leaeli chodzi o strefg
mieszkaniow4 

r

Proszg na moje pytania odpowiedzie6 numery cznieaby nie rlr*rriuu bardzoistotnych

Jak mi przekazano dokumentacja rea\izacji parkingu zostala zapoczptkowana przez
Burmistrza Maciaszka do celow realizacjimiejsc postojowych dla rodzic6w
dowoZ4cych oraz odbieraj4cych swoje pociechy zprzedszkola nr 5 ( uwzglgdniaj4c
charakter terenu oznacz:orrego w planie zagospodarowjnia jako terdn U - okreSlajqcy
trslugi oSwiaty. We wczeSniejszych zahoheniach ( parking mial by( czyn-ny do
godz.l5 tej)
W chwili obecnej nieoficjalnie uzypkalem infofmacj e , izprojekt twdrzony za
(Burmistrza Maciaszka)jest modyfikowany i podzielony na dwie odrgbne
dokumentacje .Jedna dokumentacjazawiera teren wjazdow iyryjazd6w na ulicg
Wojciechowskiego natomiast druga dokumentacja dotyczy samego terenu
parkingowego . I

?tr?tr::;,i: #:j:JlI wczesniej uzyskanym pozwoleniem na budows , kt6ry
wygasl a byl tworzony ( w kadencji BurmistrzaMaciaszka ) jes\t modyfikowany .

Moje pytania ;
1) Proszg o okreSlenie sposobu funkcjonowania planowanego

parkingu(godziny)? . I
2) Czy bgdzie on funkcjonowal po godzinie 15 - tej ?



lgie bgdz'ieokreSlad,i2 parkin'g bqdzie3) Jezeli odpowiedznapytanie dn
funkcjonowal
po godzinie 15 -tej to czy w zwiqzklztym, zmieni'sig jego funkcjonowanie i
wykorzystywanie oraz (wpl-yw na bezposrednie s4siedztwo) itakze czy
konieczna jest zmiana planu zagospodarowania dlazmiany formy prawnej '

terenu (z uslug oSwiaty na po prostu pa.king ).
D Cry w rwiqzku z modyfikacj4 projektow4 Rada Miejska orazpanBurmistrz

dopaszczacie uwagi czy tez konsultacje do tworzonego projektu parkingu w
celu optymalizacji potrzeb orazposzanowania interesu stron takich os6b jak ja
czy pafstwo Zale sc y,ktor zy j e ste Smy .bezp oSrednimi s4si adarni p lanowanej
przezwas inwestycji parkingowej ?

5) Czy osobiScie ja wystgpuj4cy jako reprezentantfirrny Czqnk - prowadz1cy
prywatn4 dzialalnoSd gospodarcz1 bgdg mogl mie6 wyjScie na.teren
parkingu co zwigkszy szans{ utrzymania lokalu ?

6) Cry parking bEdzie objgty stref4 platnego parkowani a czy telbgdzie
darmowym parkingiem dla mieszkaf cow l,ecz oznaczac to moze w
konsekwencji ( zabetonowanie ) tego terenu ? I
Platne parkowanie umozliwiloby czEst1rotacjg samochod6w co stworzyloby
odpowiednie warunki dla dostgpnoSci samochodowej rodzic6w dowoz4cych
dzieci a tym bardziej i w szczeg6lnoSci stworzy dostgpnoSd miejsc
parkingowych np. dla turyst6w przyjezdzaj4cych do Kola amajqcych klopot z
zaparkowaniem swoich aut ?
Czy teren parkingu bgdzie zamykany na noc ? ., {
Czy parking bgdzie dodatkowo i optymalnie doSwietlony ?

Czy naparkingu bgdzie zainstalowany monitoring w celu za:,howahia
bezpieczefrstwa ? . 

f

Pytam o to ,gdy? ostatnio zostaliSmy przry swojej posesji obok przedszkola
napadnigciprzez grupg mlodocianych i mamy uzasadnione obawy co do tego
,r?realizacja parkingu nie stworzy dla nas wrgcz sytuacji Vagrohenia irycia jak
to mialo miejsce przedkilkoma dniami.

l0) CzybidzLe wydzielona strefa vrlnlqczniedla rodzico# dorvo Z4cych oraz
odbieraj4cych swoje dzieci zprzedszkola ?

11) Czy autorem modyfikacji projektowej jest jakaS firma projektowa
zewngtrzna ?

12) Czy nowakoncepcja wykorzyStania parkingu wywodzi sig od ladzi
kompetentnych z ( odpowiednimi uprawnieniami ) ?

prosilbym o wskazanie nazwisk ludzi realin4qiych projekt . 
r

13) czy koncepcja realizacji parkingu i zamterzenia inpestycyjnego za okolo
500 tys zlotych
jest owocem szerszego dialogu z Radnyrii Miasta Kola

14) Czy tealizacja parkingu ma sprzyja1 podmiotom gospodarczym
polozonym w najblizszym s4siedztwie ?

15) Czy w zwi1zJu z deklaracjami pana Burmistrza w wywiadach do
lokalnych mediow o tym ,i2zmiejsc.parkingowych bgda mbgli korzystad
takhe klienci lokalu ,,Czqnik " -. pan Burmistrz mial namySli jakies

7)
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e)



konkretnie wyodrgbnione rniejsca dla klientow lokalu ? pytam o to, gdy1
byloby to bardzo wskazane i uklon Burmistrz a orazRady Miejskiej i, ,t or9
drobnego biznesu ,kt6remu r]! ,.povj'atakjak jest to wiioczne np. w matych
miasteczkach - chociahby w Uniejorrig , gdzie wlo darzepraT Radn iwrgiz
pilotuj4
pomoc dla podmiotow, ktore tam funkcjonuj4 i inwestuj 4 (r;.;roznymetapie
ich inwestycli szczegolnie przy inwestycjach dotycz1cy.n fir* prywatnych )Pods r- "nc'wujqc - i*o .strona 

informacyjnego ptstgpowania w p.oc.si. ,ti.guniu sig
przezUM o pozwolenie na budowg wskazujemy ,i2 jezelichodzi o sferg miJszkaln4
dlanas tzeczywistoSd ( porealizacjizamierzeniiinwestycyjnego)przezUM zmieni
sig diametralnie i co do tego to chyba nikt zdrowororr4dko*v ii.^-oze mie6
w4tpliwoSci ,gdyz dzisiaj po godz 15 tej jeSt tu ciszai spokoj-,ktole.i po realizacji.
parkingu nie bgdzie
Zmieni sig takze zarieczyszczenie orazhalas .

Zajgcienaszego stanowiska w spraw ie realizacji parkingo *"1 ,*"zy od pow aLnego i
zszacunkiem nas traktowania uwzglgdniaj4b narie stanowisto po do mozliwych-
torwiqzafi komunikacyjnych oczywiScie ( mozliwych do zaakcgptowania ) pizez
projektanta oprac owui 4ce go aktualnie modyfikacj e prbj ekto*. . bblodne
rozwi}zania planistyczne umozriwilmi lepsze runtc.lonowanie lok,ilu kosztem
jednak spokoju sfe.y mieszkalnej z czegi zdajg sobil sprawg. Nieste.ty nat4chwilg
Zaden urzgdnik nie zaprosil nas dorozm6w o doput 

"rilryrirozwiqraniachprojektowych pomimo moich sugestii.
Caty czas mam nadziejg natworczy dialog ,ktory przeniesie nas wszystkich na
wy1szy poziom rozwoju ( mam tu na mysli traktowanie drbbnego prywatnego
sektora,kt6ry przezlata jest wyniszczany przezregularne *pmi.2urie Marketow
czy innych sieciowek ,ktore siej4 spustoszenie wSrod resztek drohnego sektora 

- '

gospodarczego istniei4cego ( sladowo )iuz w naszym miescie.

Proszg o rychl4 odpowiedz Radg Miejsk4

z powahaniem
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